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Protest uit buurt tijdens klankbordgroep Skaeve Huse over komst moeilijk 
plaatsbaren 
 
De klankbordgroep Skaeve Huse verliep op dinsdag 18 juli anders dan gewoonlijk. 
Dit keer waren er circa 35 mensen aanwezig waarvan 25 mensen voor de eerste 
keer deelnamen. Dit naar aanleiding van een bericht op Facebook waarbij bewoners 
werden opgeroepen om hun zorgen te delen. Als klankbordgroep waren we op de 
hoogte van de oproep, waardoor we op basis van deze opkomst de reguliere 
agenda hebben geschrapt en mensen de gelegenheid hebben gegeven om hun 
vragen/zorgen te uiten.  
 
Veel aanwezigen waren boos over de gekozen locatie voor de skaeve huse, men 
heeft last van de drugsoverlast die al jaren speelt in de wijk en is niet tevreden over 
de communicatie over het project. Men voelt niet dat er sprake is van 
burgerparticipatie en dat het college bepaalt voor de buurt. Vanaf de lancering van 
het project in de buurt in 2021 is over de noodzaak van een dergelijke 
woonvoorziening en de keuze voor deze locatie uitleg gegeven zowel door de oud-
burgemeester alsook door wethouder Anita Bastiaans en zijn deze zaken ook 
toegelicht in de klankbordgroep en het buurtblad. Echter voor veel aanwezigen, zo 
bleek uit hun verhalen, waren zij hier niet in meegenomen. 
 
Vanuit de gemeente, woningcorporatie en politie zijn vragen en zorgen zo goed 
mogelijk beantwoord, de algehele sfeer was dat veel mensen vooral hun 
ongenoegen kenbaar wilden maken en hun zorgen wilden uiten. Met het 
buurtnetwerk, politie, Servatius en gemeente wordt gekeken op welke wijze we 
bepaalde zorgen over de veiligheid in de buurt kunnen wegnemen.  Verder staat in 
augustus een rondgang in de buurt gepland om in gesprek te gaan met mensen uit 
de buurt.  
 
Een deel van de aanwezigen heeft zijn of haar gegevens achtergelaten om verder 
mee te praten in de klankbordgroep. Een andere groep deelnemers wilde het bij dit 
gesprek laten, zoals men zelf aangaf, en heeft verder geen behoefte aan een 
vervolggesprek. Na het reces van het college staat een volgende klankbordgroep 
gepland. In ieder geval blijven we in nauwe samenwerking met Servatius, politie 
ende zorgpartijen in overleg met de buurt. 
 

 

 

 

 


